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EXTRACTE DE L’ ACTA DE PLE DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 DE JULIOL DE 
2010 ADAPTADA A LA LLEI ORGÀNICA 15/1999, DE 13 DE DESEMBRE, DE 
PROTECCIÓ DE DADES DE CARÀCTER PERSONAL (LOPD) 
 
A Cubelles, el dia 19 de juliol de 2010, a les 20:13 hores, i prèvia convocatòria, es 
reuneixen a la sala d’exposicions del CSIDE, segons acord de Ple de data 19 de maig 
de 2008, sota la presidència de l’Alcaldessa Presidenta, Sra. Mª Lluïsa  Romero 
Tomás, els membres següents: 
 
-  Sr. Joan Andreu Rodríguez i Serra, 1r tinent d’alcalde.   
 
-  Sr. Francesc Xavier Grau i Roig, 2n tinent d’alcalde. 
 
-  Sr. Miguel Ángel López Robles, 3r tinent d’alcalde. 
 
-  Sra. Prudencia Carrasco Madrid 4a tinent d’alcalde. 
 
- Sra. Mònica Miquel i Serdà, regidora d’ICV. 
 
- Sr. Narcís Pineda i Oliva, regidor d’ICV. 
 
-  Sr. Pere Lleó i Gelabert, regidor d’ICV. 
 
- Sr. Joan Albet i Miró, regidor de CIU 
 
- Sra. Noemí Cuadra i Soriano, regidora de CIU. 
 
- Sr. Lluís Pineda i Gavaldà, regidor de CIU. 
 
- Sra. Rosa Montserrat Fonoll i Ventura, regidora de CIU. 
 
- Sra. Juana Navarrete i Jiménez, regidora del PPC. 
 
- Sr. Luis Francisco Alamán i Catalán, regidor del PPC.  
 
- Sr. Josep Lluís Comas i Rodríguez, regidor d´ICb.  
 
- Sra. Anna Mª Martínez i Gallemí, regidora d´EC-FIC. 
 
- Sr. Jordi Coch i Datzira, regidor no adscrit 
 
 
Actua com a secretària la Sra. Carme López-Feliu i Font, Secretària General de la 
Corporació.  
 
Hi assisteixen també, la Sra.  Rosa Mª Almirall i Domènech, Interventora de la 
Corporació i el Sr. Sebastià Rodríguez Rodríguez, Inspector de la Policia Local de 
Cubelles. 
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ORDRE DEL DIA 
 
I.  APROVACIÓ D’ACTES 
 
1.1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE PLE DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE 21 DE JUNY DE 2010 
 
Es sotmet a votació l’ acta  i s’aprova per unanimitat dels membres de la Corporació. 
 
II. PART INFORMATIVA 
 
2. INFORMACIONS DE PRESIDÈNCIA 
 
2.1.  Problemes de recepció de TDT 
 
A principis del proper mes d’agost podrien començar a solucionar-se els problemes de 
recepció de TDT al municipi de Cubelles. La Secretaria de Telecomunicacions i 
Societat de la Informació i l’empresa Abertis han traslladat a l’Ajuntament que la 
solució vindria per l’autorització d’un increment de potència del repetidor del Montgrós 
(Sant Pere de Ribes), del qual s’abasta la major part del municipi.  
 
Malgrat aquest compromís, des de l’Ajuntament hem demanat garanties per què, en 
cas que aquesta no fos la solució, es pugui fer un increment de l’àmbit de cobertura i la 
potència del centre emissor de Mas Trader. Aquestes mesures, juntament amb el fet 
que en els propers mesos el Ministeri d’Indústria ha anunciat que els canals que donen 
més problemes al municipi, a causa de la propagació de la calor, canviaran a unes 
freqüències molt més estables, han de permetre la millora del senyal televisiu a 
Cubelles.  
 
Abans de l’increment de senyal, la Secretaria i Abertis s’han compromès a fer unes 
proves en les zones més problemàtiques del municipi, a la qual assistiran tècnics i 
instal·ladors municipals.  
 
Hem de donar les gràcies al prop de mig miler de ciutadans i ciutadanes que, amb les 
seves instàncies, ens han ajudat a fer entendre als organismes competents que el 
problema de la recepció de la TDT a Cubelles és greu i real. Així mateix, valorem molt 
positivament la ràpida resposta que ha tingut la Secretaria, que ha mobilitzat el seu 
personal per mirar de trobar una solució a la nostra problemàtica. 
 
2.2.  Acusament de rebuda del condol a l’Ajuntament de Castelldefels 
 
L’Alcalde de Castelldefels, Joan Sau, ha donat les gràcies a l’Ajuntament de Cubelles, 
mitjançant una carta rebuda el 5 de juliol i amb registre d’entrada 2010/8928, per haver 
traslladat el condol de la nostra vila per la mort dels 13 joves la passada nit de Sant 
Joan a l’estació de Castelldefels Platja.  
 
 
2.3.  Conveni Ajuntament – Caixa del Penedès 
 
L’Ajuntament de Cubelles i Caixa d’Estalvis del Penedès han acordat la cessió d’ús del 
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casal d’avis de l’entitat financera per a ser destinat com a Casal d’Avis municipal. 
L’immoble, situat al Passeig Narcís Bardají i que fins ara acollia el casal d’avis Caixa 
Penedès, es cedeix per un període de 15 anys.  
 
D’aquesta manera es fusionen els dos casals d’avis existents fins ara al municipi -el 
Cimblanc i el de Caixa Penedès- en un de sol, el Casal d’Avis Municipal. La intenció és 
unificar i poder ampliar l’oferta de les activitats que es realitzen. El conveni entre els 
dos organismes se signarà el 27 de juliol. 
 
2.4.  Commemoració dels 20 anys del Charlie Rivel Hall 
 
El proper 22 de juliol de 2010 a les 19 h. tindrà lloc l’acte protocol·lari de 
commemoració dels 20 anys de l’obertura del Charlie Rivel Hall, que des de l’any 2006 
es troba al Castell de Cubelles sota el nom de l’Exposició Permanent del Pallassos 
Charlie Rivel.  
 
2.5.  Conveni amb la protectora d’animals i plantes del Garraf 
 
Informar als regidors i regidores i a la ciutadania que hem iniciat els contactes amb els 
responsables de l’Associació Protectora d’Animals i Plantes del Garraf per signar un 
conveni pel qual regulem les condicions de tancament del refugi de Cubelles.  
 
Els membres del Ple en resten assabentats. 
 
3. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, es dóna compte al Ple de 
l’adopció dels següents Decrets de l’Alcaldia núm. 528 a  645, exercici 2010, de la 
legislatura 2007-2011:  
 
Els membres del Ple en resten assabentats. 
 
4. DONAR COMPTE DELS TEMES DE PERSONAL 
 
De conformitat amb allò que disposa l’article 21.1 h) de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, i l’article 291 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril pel qual s’aprova la Llei municipal i de Règim Local de Catalunya, es 
dóna compte al Ple de l’adopció dels Decrets de l’Alcaldia núms. 521, 556 i 563/2010, 
pels quals es resol temes de personal. 
 
Els membres del Ple en resten assabentats 
 
5. DONAR COMPTE DE LA MODIFICACIÓ DE LA CONSTITUCIÓ I RÈGIM DE 
FUNCIONAMENT DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
Atès l’acord de Ple de data 2 de juliol de 2007 pel qual s’ aprova la constitució i règim 
de funcionament dels grups polítics municipals. 
 
Vist l’escrit presentat per la Sra. Mònica Miquel i Serdà, en representació del grup 
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municipal d’ICV, amb Registre d’entrada 2010/8981, de 5 de juliol, pel qual comunica 
que el nou suplent de portaveu del seu grup serà el Sr. Narcís Pineda i Oliva. 
 
Aquesta Alcaldia-Presidència dóna compte al Ple del següent :  
 
PRIMER.- La constitució del grup polític municipal d’ICV  i la designació del portaveu i 
suplent serà la que segueix :  
 

LLISTA 
ELECTORAL 

GRUP 
MUNICIPAL 

SIGLES PORTAVEU SUPLENT 

INICIATIVA 
PER 

CATALUNYA 
VERDS 

ESQUERRA 
UNIDA I 

ALTERNATIVA 
ENTESA PEL 

PROGRÉS 
MUNICIPAL  

INICIATIVA PER 
CATALUNYA-

VERDS  

ICV-EUiA-
EPM 

- SRA. MÓNICA 
MIQUEL 
SERDÀ 

1SR. 
NARCÍS 
PINEDA I 
OLIVA 

 
 
SEGON.- Notificar-ho als portaveus dels grups municipals i comunicar-ho als serveis 
administratius de l’Ajuntament. 
 
La Sra. Miquel explica que el Sr. Coch ha passat  a ser regidor no adscrit i que , per 
tant, ja no serà el suplent de la portaveu del grup motiu pel qual, diu, s’ ha passat pel 
Ple per a coneixement de tothom. 
 
Els membres del Ple en resten assabentats 
 
III. PART RESOLUTIVA 
 
ALCALDIA/PRESIDÈNCIA 
 
6. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DE L’ACORD DE DESIGNACIÓ 
DE REPRESENTANT DE L’AJUNTAMENT EN EL CONSORCI DELS COLLS I 
MIRALPEIX-COSTA DEL GARRAF 
 
El Ple reunit el dia 16 de juny  de 2008 va aprovar el nomenament del representant de 
l’ Ajuntament en el Consorci dels Colls i Miralpeix-Costa del Garraf. 
 
Vist el Decret d’ Alcaldia núm. 520/2010, de 9 de juny de 2010, mitjançant el qual es 
creen les diferents àrees municipals i s’efectuen les delegacions generals i 
específiques d’atribucions de gestió i resolució dels assumptes de les respectives 
regidories a favor dels regidors corresponents, que fa necessari modificar el 
nomenament del representant municipal en el Consorci dels Colls i Miralpeix-Costa del 
Garraf; 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
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Aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides, proposa al Ple 
de l’ Ajuntament l’ adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 

PRIMER.- Nomenar el Sr. Miguel Ángel López Robles com a representant de                   
l’ Ajuntament de Cubelles en el Consorci dels Colls i Miralpeix-Costa del Garraf. 
 
SEGON.- Notificar aquest acord al Sr. Miguel Ángel López Robles, al Sr. Joan Albet i 
Miró i al Consorci dels Colls i Miralpeix-Costa del Garraf i Comunicar-ho a l’ Àrea de 
Territori, Planejament i Ciutat Sostenible. 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’aprova per 5 vots a favor ( 4 del PSC i 1 d’ ERC ), 
12 abstencions (3 d’ICV, 4 de CIU, 2 del PPC, 1 d’ICb, 1 d’EC-FIC i 1 del Sr. Coch) i 
cap vot en contra . 
 
7. RATIFICACIÓ, SI ESCAU, DEL DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 437/2010, DE 19 
DE MAIG, PEL QUAL S’APROVA L’ADHESIÓ A L’ACORD RELATIU A LA 
CONTRACTACIÓ DE PERSONES ATURADES INSCRITES COM A DEMANDANTS 
D’OCUPACIÓ EN EL MARC DELS PLANS D’OCUPACIÓ LOCALS SUBSCRITS 
PER LA FCM, ACM, UGT i CCOO. 
 
Es proposa al Ple Municipal l’adopció del següent  
 

ACORD 
 

Primer. Ratificar el Decret de l’Alcaldia núm. 437/2010,  de 19 de maig, següent:  
 
“Atès l’Acord relatiu a la contractació de persones aturades inscrites com a 
demandants d’ocupació en el marc dels plans d’ocupació locals subscrit per la 
Federació de Municipis de Catalunya, l’Associació Catalana de Municipis, la Comissió 
Obrera Nacional de Catalunya i la Unió General de Treballadors de Catalunya en data 
16 de febrer de 2010. 
 
Atès que els plans d’ocupació locals desenvolupats en el conjunt de programes del 
Projecte Impuls promogut per la Generalitat de Catalunya són una política pública de 
caràcter extraordinari que pretén, d’una banda, ser una resposta immediata a la 
situació de crisi econòmica i, alhora, contribuir als fonaments del creixement de futur. 
 
Atès que la situació actual del mercat de treball amb un elevat nombre de persones en 
situació d’atur requereix facilitar la incorporació del major nombre possible de 
beneficiaris/àries a les diferents polítiques actives d’ocupació, i en especial en aquelles 
que incorporen l’experiència laboral com a mesura d’inserció laboral. 
 
Atès que l’Ajuntament de Cubelles treballa per impulsar i donar suport a les polítiques 
actives d’ocupació. 
 
Atès que en l’esmentat acord s’especifica que les entitats locals que vulguin adherir-
s’hi, podran fer-ho mitjançant el corresponent acord plenari. 
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Atès que la urgència per què l´Ajuntament de Cubelles s’adhereixi a l’esmenat acord 
no aconsella esperar a la celebració del proper ple ordinari de data 21 de juny; 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
 
Vistes les competències atribuïdes a aquesta Alcaldia pels articles 21.1. de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local  i 53.1 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, mitjançant el qual s´aprova el Text Refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya 
 

HE RESOLT: 
 
Primer.- Aprovar l’adhesió a l’Acord relatiu a la contractació de persones aturades 
inscrites com a demandants d’ocupació en el marc dels plans d’ocupació locals 
subscrit per la Federació de Municipis de Catalunya, l’Associació Catalana de 
Municipis, la Comissió Obrera Nacional de Catalunya i la Unió General de Treballadors 
de Catalunya en data 16 de febrer de 2010. 
 
Segon.-  Facultar a l´alcaldessa-presidenta per a la signatura de la documentació que 
se’n desprengui. 
 
Tercer.- Ratificar aquest Decret en el proper ple de l’Ajuntament de Cubelles. 
 
La Sra. Carrasco explica que hi ha un total de vint-i-sis persones, vint de les quals 
dedicaran el 70% del temps a feines de manteniment a l’Escola Charlie Rivel i al fortí  i 
el 30% a formació en prevenció de riscos laborals, utilització de plataformes 
elevadores i català, i afegeix que les sis persones restants faran treballs de 
digitalització a l’arxiu municipal. 
 
La Sra. Miquel diu que ICV està a favor dels plans d’ocupació donat el moment de 
crisi. Seguidament diu que al web de l’Ajuntament s’explicava que part d’aquestes 
persones farien una rehabilitació integral de la casa del búnker i demana que es tingui 
en compte l’estudi existent sobre el fortí. 
 
La Sra. Carrasco explica que aquestes feines només contemplen la casa però no el 
fortí, ja que aquest, diu, és patrimoni museístic. 
 
El Sr. Albet diu que els plans d’ocupació venen de darrera i són una tasca positiva per 
ajudar a gent en situació precària, però demana que es mantingui la previsió que es va 
fer amb anterioritat. 
 
La Sra. Alcaldessa respon que la previsió és la mateixa que es va deixar i concreta 
que divuit persones faran treballs al Charlie Rivel i al fortí, dues faran tasques de 
rehabilitació de voreres i sis aniran destinades a l’ arxiu 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’aprova per la unanimitat dels membres de la 
Corporació. 
 
8. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE 
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L’ORDENANÇA MUNICIPAL DE CIRCULACIÓ 
 
Atès els articles 25.2 b) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases de règim local, 
que atribueixen competències als municipis en matèria d’ordenació del tràfic de 
vehicles i persones en les vies urbanes; 
 
Atesa la necessitat d’actualitzar el contingut de l’Ordenança Municipal de Circulació, la 
qual va ser aprovada per la sessió plenària de data 26 de febrer de 1992, per tal 
d’adaptar-la a les modificacions introduïdes per la Llei 18/2009, de 23 de novembre, 
per la qual es modifica el text articulat de la Llei sobre Trànsit, Circulació de Vehicles a 
Motor i Seguretat Viària (aprovat pel Reial Decret Legislatiu 339/1990, de 2 de març). 
 
Atès el Reial Decret 320/94, de 25 de febrer, pel qual s’aprova el procediment 
sancionador en matèria de trànsit, circulació de vehicles a motor i seguretat vial i 
posteriors modificacions;  
 
Atès el que disposa Reial Decret 1428/2003, de 21 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament General de circulació, modificat per Reial Decret 965/2006, d’1 de 
setembre; 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
 
Vist l’informe emès pel cap de la Policia Local amb data 7 de juny de 2010 i d’acord 
amb allò previst a l’art. 48 de l’Ordenança Municipal de Circulació, relatiu al propi règim 
d’aprovació i modificació,  
 
Es proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
Primer. Modificar els Fonaments de Dret de l’Ordenança Municipal de Circulació, sent  
a partir d’ara els que a continuació es detallen: 
 
“FONAMENTS DE DRET: 
 
- LLEI 7/1985, DE 2 D’ABRIL, REGULADORA DE LES BASES DEL RÈGIM LOCAL. 
- DECRET LEGISLATIU  2/2003, DE 28 D'ABRIL, PEL QUAL S'APROVA EL TEXT 
REFÓS DE LA LLEI MUNICIPAL I DE RÈGIM LOCAL DE CATALUNYA. 
- REIAL DECRET LEGISLATIU 339/1990, DE 2 DE MARÇ, PEL QUAL  S’APROVA 
EL TEXT ARTICULAT DE LA LLEI SOBRE TRÀNSIT, CIRCULACIÓ DE VEHICLES A 
MOTOR I SEGURETAT VIÀRIA, MODIFICAT PER LA LLEI 18/2009, DE 23 DE 
NOVEMBRE. 
- REIAL DECRET 1428/2003, DE 21 DE NOVEMBRE, PEL QUAL S’APROVA EL 
REGLAMENT GENERAL DE CIRCULACIÓ PER L’APLICACIÓ I 
DESENVOLUPAMENT DEL TEXT ARTICULAT DE LA LLEI SOBRE TRÀNSIT, 
CIRCULACIÓ DE VEHICLES A MOTOR I SEGURETAT VIÀRIA, APROVAT PEL 
REIAL DECRET LEGISLATIU 339/1990, DE 2 DE MARÇ,  
- LLEI 30/1992, DE 26 DE NOVEMBRE, DE RÈGIM JURÍDIC DE LES 
ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES I DEL PROCEDIMIENT ADMINISTRATIU COMÚ. 
- REIAL DECRET 320/1994, DE 25 DE FEBRER, PEL QUAL S’APROVA EL 
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REGLAMENT DE PROCEDIMENT SANCIONADOR EN MATÈRIA DE TRÀNSIT, 
CIRCULACIÓ DE VEHICLES A MOTOR I SEGURETAT VIÀRIA. 
Segon. Modificar els articles 15, 17, 18 i 19 de l’Ordenança Municipal de Circulació al 
resultar afectats per la nova redacció dels articles 84 i 85 del Text refós de la Llei de 
Seguretat Viària, introduïda per la Llei 18/2009, de 23 de novembre. Els esmentats 
articles restaran redactats tal com segueix: 
 
“Article 15 
 
Si un vehicle estacionat en un lloc durant un temps indeterminat, resultés afectat per 
un canvi d’ordenació del lloc on es troba, canvi de sentit o de senyalització, realització 
d’obres o qualsevol altra circumstància que comporti el seu trasllat al dipòsit municipal, 
o en el defecte d’aquest, a qualsevol altre lloc d’estacionament autoritzat, el conductor 
en serà responsable d’acord als articles 17, 18 i 19 de la present Ordenança Municipal. 
També els serà d’aplicació les previsions contingudes a l’Ordenança Fiscal núm. 14, 
relativa a  la Taxa per la retirada de vehicles abandonats o estacionats defectuosa o 
abusivament a  la via pública. ” 
 
“RETIRADA I IMMOBILITZACIÓ DE VEHICLES DE LA VIA PUBLICA 
 
Article 17 
 
La Policia Local podrà procedir, si qui hi està obligat no ho fa, a la immobilització i/o la 
retirada dels vehicles de la via i el seu trasllat al dipòsit municipal de vehicles en els 
casos previstos per l’article 84 i 85, respectivament, del Text Articulat de la Llei sobre 
el Trànsit, Circulació de vehicles a motor i Seguretat Viària.  
 
Article 18 
 
A títol enunciatiu però no limitatiu es consideraran justificades aquestes mesures quan 
es donin les circumstàncies següents: 

 
Immobilització del vehicle. 
 
1. Es pot procedir a la immobilització del vehicle quan: 

a) El vehicle no tingui autorització administrativa per circular, o bé pel fet de no 
haver-la obtingut o perquè ha estat objecte d’anul·lació, declarada la pèrdua de 
vigència. 

b) El vehicle presenti deficiències que constitueixin un risc especialment greu per a 
la seguretat viària. 

c) El conductor o el passatger no facin ús del casc de protecció, en els casos en 
què sigui obligatori. 

d) Tingui lloc la negativa a efectuar les proves a què es refereix l’article 12.2 i 3 o 
aquestes presentin un resultat positiu. 

e) El vehicle manqui d’assegurança obligatòria. 
f) S’observi un excés en els temps de conducció o una minoració en els temps de 

descans que siguin superiors al 50 per cent dels temps establerts per reglament, llevat 
que el conductor sigui substituït per un altre. 

g) Es produeixi una ocupació excessiva del vehicle que suposi augmentar en un 50 
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per cent el nombre de places autoritzades, exclosa la del conductor. 
h) El vehicle superi els nivells de gasos, fums i soroll permesos per reglament 

segons el tipus de vehicle. 
i) Hi hagi indicis racionals que posin de manifest la possible manipulació en els 

instruments de control. 
j) Es detecti que el vehicle està dotat de mecanismes o sistemes encaminats a 

eludir la vigilància dels agents de Trànsit i dels mitjans de control a través de la 
captació d’imatges. 

La immobilització s’aixeca en el moment en què cessa la causa que l’hagi motivat. 
 
En els casos previstos a l’apartat 1, paràgrafs h), i) i j), la immobilització només 

s’aixeca en el cas que, traslladat el vehicle a un taller designat per l’agent de l’autoritat, 
aquell certifiqui la desaparició del sistema o manipulació detectada o no se superin els 
nivells permesos. 

 
2. En el cas recollit a l’apartat 1, paràgraf e), cal atenir-se al que disposa el text 

refós de la Llei sobre responsabilitat civil i assegurança en la circulació viària, aprovat 
pel Reial decret legislatiu 8/2004, de 29 d’octubre. 

 
3. La immobilització del vehicle s’ha de produir en el lloc assenyalat pels agents de 

l’autoritat. A aquests efectes, l’agent pot indicar al conductor del vehicle que continuï 
circulant fins al lloc designat. 

 
4. Les despeses que s’originin com a conseqüència de la immobilització del vehicle 

són a càrrec del conductor que va cometre la infracció. Si de cas hi manca, són a 
càrrec del conductor habitual o de l’arrendatari i, a falta d’aquests, del titular. Les 
despeses han de ser abonades com a requisit previ a l’aixecament de la mesura 
d’immobilització, sense perjudici del corresponent dret de defensa i de la possibilitat de 
repercutir-los sobre la persona responsable que hagi donat lloc al fet que 
l’Administració adopti aquesta mesura. 

 
En els casos previstos a l’apartat 1, paràgrafs h), i) i j), les despeses de la 

inspecció són a càrrec del denunciat, si s’acredita la infracció. 
 
5. Si el vehicle immobilitzat és utilitzat en règim d’arrendament, la immobilització 

del vehicle se substitueix per la prohibició d’ús del vehicle per l’infractor.  
 

Retirada i dipòsit del vehicle. 

1. L’autoritat encarregada de la gestió del trànsit pot procedir, si l’obligat a fer-ho no 
ho fa, a la retirada del vehicle de la via i el seu dipòsit en el lloc que es designi en els 
casos següents: 

a) Sempre que constitueixi perill, causi greus pertorbacions a la circulació de 
vehicles o vianants o deteriori algun servei o patrimoni públic. 

b) En cas d’accident que impedeixi continuar la marxa. 
c) Quan, tot i ser procedent legalment la immobilització del vehicle, no hi hagi un 

lloc adequat per practicar-la sense obstaculitzar la circulació de vehicles o persones. 
d) Quan, una vegada immobilitzat un vehicle d’acord amb el que disposa l’article 
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84, no cessin les causes que van motivar la immobilització. 
e) Quan un vehicle romangui estacionat en llocs habilitats per l’autoritat municipal 

com a zones d’aparcament reservat per a l’ús de persones amb discapacitat sense 
col·locar el distintiu que ho autoritza. 

f) Quan un vehicle romangui estacionat en els carrils o parts de les vies reservades 
exclusivament per a la circulació o per al servei de determinats usuaris i a les zones 
reservades a la càrrega i descàrrega. 

g) Quan un vehicle romangui estacionat en llocs habilitats per l’autoritat municipal 
com d’estacionament amb limitació horària sense col·locar el distintiu que ho autoritza, 
o quan s’excedeixi el triple del temps abonat de conformitat amb el que estableix 
l’ordenança municipal. 

2. Excepte en els casos de sostracció o altres formes d’utilització del vehicle en 
contra de la voluntat del titular, degudament justificades, les despeses que s’originin 
com a conseqüència de la retirada a què es refereix l’apartat anterior són a càrrec del 
titular, de l’arrendatari o del conductor habitual, segons el cas, que les ha d’abonar 
com a requisit previ a la devolució del vehicle, sense perjudici del dret de recurs que 
l’assisteix i de la possibilitat de repercutir-los sobre el responsable de l’accident, de 
l’abandonament del vehicle o de la infracció que hagi donat lloc a la retirada. 
3. L’Administració ha de comunicar la retirada i el dipòsit del vehicle al titular en el 
termini de 24 hores. La comunicació s’ha de fer a través de l’adreça electrònica viària, 
si el titular en disposa.” 
 
“Article 19 
 
La Policia Local també podrà retirar els vehicles de la via pública en els següents 
casos: 

1. Quan estiguin en lloc reservat per a la celebració d’un acte públic degudament 
autoritzat. 

2. Quan s’escaigui per la neteja, reparació o senyalització de la via pública. 
3. En casos d’emergència. 

 
Aquestes circumstàncies s’advertiran amb la major antelació possible. Els vehicles 
que, tot i la nova ordenació, encara romanguessin estacionats al lloc afectat per la 
prohibició, seran traslladats al lloc autoritzat més proper, tot indicant als conductors la 
seva situació.  
 
Aquest trasllat no comportarà cap tipus de taxa ni pagament en els següents supòsits: 
 

Si no s’hagués senyalitzat la prohibició d’estacionament amb una antelació 
mínima de 24 hores. 

Quan s’acrediti que aquell vehicle estava ja estacionat en el moment del canvi 
de senyalització, d’acord al llistat elaborat expressament per la Policia Local a 
aquests efectes.” 

 
Tercer. Modificar  l’article 22 de l’Ordenança Municipal de Circulació d’acord a l’article 
86 de la Llei de Seguretat Viària, modificat per la Llei 18/2009, de 25 de novembre. La 
seva nova redacció serà: 

“Article 22.  
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1. Es considerarà que un vehicle està abandonat en els següents casos: 

a) Quan hagin transcorregut més de dos mesos des que el vehicle va ser 
immobilitzat o retirat de la via pública i dipositat per l’Administració i el titular no hi ha 
formulat al·legacions. 

b) Quan romangui estacionat durant un període superior a un mes en el mateix lloc 
i presenti desperfectes que facin impossible el seu desplaçament pels seus propis 
mitjans o li faltin les plaques de matrícula. 

c) Quan una vegada recollit un vehicle com a conseqüència d’una avaria o accident 
en un recinte privat, el titular no l’hagi retirat en el termini de dos mesos. 

Amb anterioritat a l’ordre de trasllat del vehicle, l’Administració ha de requerir el 
titular del vehicle i li ha d’advertir que, si no procedeix a la seva retirada en el termini 
d’un mes, es procedirà al seu trasllat al centre autoritzat de tractament. 

 
2. En el cas previst a l’apartat 1, paràgraf c), el propietari o responsable del lloc o 

recinte ha de sol·licitar a la Prefectura Provincial de Trànsit l’autorització per al 
tractament residual del vehicle. A aquests efectes ha d’aportar la documentació que 
acrediti que ha sol·licitat al titular del vehicle la retirada del seu recinte. 

  
3. En els casos en què ho consideri convenient, l’alcalde o autoritat corresponent per 
delegació amb competències en matèria de trànsit poden acordar la substitució de la 
destrucció del vehicle per la seva adjudicació als serveis de vigilància i control del 
trànsit.” 
 
Quart. Modificar l’article 47 de l’Ordenança Municipal de circulació d’acord a la previsió 
continguda a l’article 69 de la Llei de Seguretat Viària, introduïda per la Llei 18/2009, 
de 23 de novembre. Comptarà, doncs, a partir d’ara amb la següent redacció: 
 
 “PERSONES RESPONSABLES 
 
Article 47: La responsabilitat per les infraccions contingudes a l’Annex I de la present 
Ordenança recau directament en l’autor del fet en què consisteix la infracció.  A banda 
d’aquesta regla general, serà igualment d’aplicació el règim de responsabilitat previst a 
l’article 69 del Text articulat de la Llei sobre el Trànsit, Circulació de Vehicles a Motor i 
Seguretat Viària, inclosa la modificació aprovada per la Llei 18/2009, de 23 de 
novembre. Per això:  

a) El conductor d’una motocicleta, d’un ciclomotor, d’un vehicle de tres o quatre 
rodes no carrossat o de qualsevol altre vehicle per al qual s’exigeix l’ús de casc per 
part del conductor i del passatger és responsable de la no utilització del casc de 
protecció pel passatger, i també de transportar passatgers que no tinguin l’edat mínima 
exigida. 

Així mateix, el conductor del vehicle és responsable de la no utilització dels 
sistemes de retenció infantil, amb l’excepció que preveu l’article 11.4 si es tracta de 
conductors professionals. 

b) Quan l’autoria dels fets comesos correspongui a un menor de divuit anys, n’han 
de respondre solidàriament els pares, tutors, acollidors i guardadors legals o de fet, per 
aquest ordre, en relació amb l’incompliment de l’obligació imposada a aquests que 
comporta un deure de prevenir la infracció administrativa que s’imputi als menors. 

La responsabilitat solidària està referida estrictament a la pecuniària derivada de la 
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multa imposada. 
c) En els casos en què no tingui lloc la detenció del vehicle i aquest tingui designat 

un conductor habitual, la responsabilitat per la infracció recau en aquest, excepte en el 
cas que acrediti que el conductor era un altre o la sostracció del vehicle. 

d) En els casos en què no tingui lloc la detenció del vehicle i aquest no tingui 
designat un conductor habitual, n’és responsable el conductor identificat pel titular o 
l’arrendatari a llarg termini, d’acord amb les obligacions imposades a l’article 9 bis. 

e) A les empreses d’arrendament de vehicles a curt termini n’és responsable 
l’arrendatari del vehicle. En cas que aquest manifesti que no n’és el conductor, o sigui 
una persona jurídica, li corresponen les obligacions que estableix per al titular l’article 9 
bis. La mateixa responsabilitat afecta els titulars dels tallers mecànics o establiments 
de compravenda de vehicles per les infraccions comeses amb els vehicles mentre hi 
estiguin dipositats. 

f) El titular, o l’arrendatari a llarg termini, en el cas que consti en el Registre de 
vehicles, és en tot cas responsable de les infraccions relatives a la documentació del 
vehicle, als reconeixements periòdics i al seu estat de conservació, quan les 
deficiències afectin les condicions de seguretat del vehicle. 

g) El titular o l’arrendatari, en el cas que consti en el Registre de vehicles, és 
responsable de les infraccions per estacionament, excepte en els casos en què el 
vehicle tingui designat un conductor habitual o s’indiqui un conductor responsable del 
fet.” 
 
Cinquè. Afegir com a Disposició Addicional de l’Ordenança Municipal de Circulació, la 
següent previsió: 
 
“Disposició Addicional relativa a les modificacions dels preceptes de 
l’Ordenança Municipal i les referències que fa a la normativa vigent amb motiu 
de la promulgació de normes posteriors, amb remissió general a la legislació 
estatal i autonòmica. 
 
Els preceptes d’aquesta Ordenança que, per raons sistemàtiques, reprodueixin 
aspectes de la legislació vigent i altres normes de desenvolupament, i els que 
incloguin remissions als preceptes d’aquesta, s’entendran automàticament modificats o 
substituïts en el moment en que es produeixi la modificació dels preceptes legals i 
reglamentaris de què porten causa”. 
 
Sisè. Modificar íntegrament l’Annex I de l’Ordenança Municipal de Circulació per tal 
d’adaptar-lo a l’actual regulació prevista a la Llei sobre Trànsit, Circulació de Vehicles 
a Motor i Seguretat Vial, d’acord a les modificacions introduïdes per la Llei 18/2009, de 
23 de novembre. Concretament s’han de incloure les següents modificacions: 
 

1. Nou import de les sancions, d’acord a l’article 67 de l’esmentada llei. 
2. Nous barems de limitació de velocitat i d’alcoholèmia, recollits a l’Annex IV del 

referit text normatiu. 
3. Canvi de criteri pel que fa a les infraccions que comporten la pèrdua de punts 

del permís per a conduir. 
4. S’elimina la sanció accessòria de suspensió del permís de conduir vinculat a 

les faltes greus. 
5. Requalificació de determinades infraccions (les quals rebran a partir de 

l’entrada en vigor de la Llei la consideració de greus) 
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Per tot l’exposat, s’adjunta a cntinuació el l’Annex I de  l’Ordenança Municipal de 
Circulació, format pel catàleg d’infraccions i els corresponents barems de velocitat i 
alcoholèmia. 
  
Setè. Sotmetre a informació pública el present acord pel termini de trenta dies hàbils, a 
fi que s’hi puguin presentar al·legacions, reclamacions o suggeriments, mitjançant la 
inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la província (BOP), al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC), al Periódico de Catalunya i al tauler 
d’edictes de l’Ajuntament. El termini d’informació pública començarà a comptar des de 
l’endemà de la darrera de les publicacions oficials esmentades. 
 
Vuitè. Transcorregut l’esmentat termini elevar al Ple proposta amb les al·legacions i/o 
reclamacions que s’hagin presentat, als efectes de l’aprovació definitiva, si s’escau. En 
cas de no haver-hi cap reclamació o suggeriment, l’acord inicial esdevindrà definitiu 
sense necessitat d’un nou acord. 
 
Novè Publicar íntegrament la modificació de l’Ordenança un cop hagi estat aprovada 
definitivament, en el Butlletí Oficial de la Província i anunci indicatiu en el DOGC. No 
entrant en vigor fins que no s’hagi acomplert el termini establert a l’article 65.2 de la 
Llei 7/1985 de 2 d’abril. 
 
La Sra. Alcaldessa explica la proposta 
 
La Sra. Martínez diu que a la Comissió Informativa van demanar al regidor una 
explicació sobre aquest punt però que no ho van aconseguir i que per això van 
demanar que a la Junta de Portaveus vingués el Cap de la Policia Local però que no 
va assistir-hi, per la qual cosa, diu, no ha tingut la informació fins divendres al matí, 
amb la documentació del Ple. Afegeix que l’informe es va signar el 7 de juny i que, per 
tant, hi ha hagut la possibilitat de debatre aquest punt amb temps però que no s’ ha fet. 
 
La Sra. Navarrete diu que aquesta modificació els genera dubtes, i pregunta si  les 
“immobilitzacions” a les que fa referència són les mateixes que les mencionades a 
l’Ordenança Fiscal núm. 14. Seguidament agraeix la presència del cap de la Policia 
Local. 
 
A petició de l´Alcaldessa, el Sr. Sebastià Rodríguez respon que es tracta de les 
mateixes. 
 
La Sra. Navarrete comenta que abans, per les immobilitzacions, es cobraven 15 € a 
les bicicletes i 55 € als vehicles superiors a 2500 kg i que ara es cobraran 200 € cosa 
que considera una recaptació massiva per la qual cosa, diu, diu que el PPC hi votarà 
en contra. 
 
El Sr. Coch considera que les sancions representen una seguretat per a les persones i 
que per això hi votarà a favor. 
 
El Sr. Albet diu que estan d’acord amb la part legal però no amb el tema recaptatori i 
indica que és potestat de l’Ajuntament definir la quantia de les multes. Afegeix que no 
creu que sigui un element tècnic en la seva totalitat sinó que hi ha un afany recaptatori 
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i considera que la situació no és com per pujar les multes de manera desorbitada i que 
es podrien haver valorat els casos de reincidències. Conclou dient que degut a aquest 
afany recaptatori CIU hi votarà en contra. 
 
La Sra. Miquel diu que hi ha  la necessitat d’actualitzar el contingut de l’Ordenança de 
Circulació donat que ve de l’any 1992 i per tant, diu, la justificació quant a l’ import de 
les infraccions lleus ha de tirar endavant. Afegeix que no han tingut temps de mirar tota 
la Llei i que, per tant, dubten si la ponderació dels imports és la correcta, motiu pel qual 
s’hi abstindran. 
 
El Sr. Lluís Pineda comenta que han tingut poc temps per a estudiar-ho a fons. 
 
El Sr. Rodríguez agraeix la presència del Cap de la Policia. Seguidament, diu estar 
d´acord en que es tracta d´una decisió política i que cal actualitzar l’Ordenança. 
Seguidament diu que l’informe donat a la Comissió Informativa era molt explícit perquè 
posava de manifest que en aquests moments, i amb els descomptes aplicables, una 
infracció lleu pot tenir un cost de 10€ i que els augments proposats, diu, són com a 
màxim d’un 50%. Afegeix que, en alguns casos, hi ha hagut un augment superior però 
que va en relació a la Llei i a la seva aplicació i demana que es faci una reflexió donat 
que hi ha ciutadans, diu, que prefereixen pagar 10€ i saltar-se la normativa. Finalment 
explica que es tracta d’una proposta que va sorgir dels comandaments de la Policia 
Local arrel d’un estudi dels nivells d’ infracció i demana el suport dels veïns. 
 
Es sotmet a votació la proposta amb resultat d’empat, amb: 6 vots a favor (4 del  PSC, 
1 d’ ERC i 1 del Sr. Coch), 6 vots en contra ( 4 de CIU i 2 del PPC) i 5 abstencions (3 
d’ ICV, 1 d’ ICb i 1 d’ EC-FIC) . 
 
Sotmesa la proposta novament a votació, continua l’empat, amb: 6 vots a favor (4 del  
PSC, 1 d’ ERC i 1 del Sr. Coch) , 6 vots en contra ( 4 de CIU i 2 del PPC) i 5 
abstencions (3 d’ ICV, 1 d’ ICb i 1 d’ EC-FIC) . 
 
Per la qual cosa, decideix el vot de qualitat de l’alcaldessa, i la proposta queda 
aprovada. 
 
En aquests moments s’ absenta de la sessió el Sr. Sebastià Rodríguez. 
 
9. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL 
REGULADORA DEL LLIURE ACCÉS A LES ACTIVITATS DE SERVEIS I EL SEU 
EXERCICI EN L’ÀMBIT TERRITORIAL DE CUBELLES 
 
Vist l’avantprojecte d’Ordenança municipal reguladora del lliure accés a les activitats 
de serveis i el seu exercici en l’àmbit territorial de Cubelles, elaborada bàsicament pel 
Grup de Treball en el si de Secretària de la Diputació de Barcelona (d’acord amb la 
seva comesa de servei als municipis, en raó de la seva competència i assistència i 
cooperació jurídica i tècnica) i adaptada pels serveis jurídics d’aquest Ajuntament a 
l’àmbit de Cubelles; 
 
Atès que l’aprovació de les ordenances municipals és una competència atribuïda al Ple 
de la corporació amb caràcter indelegable, a tenor dels articles 22.2.d) i 23.2.b) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local; 
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Atès que el procediment d’aprovació de les ordenances locals n’exigeix l’aprovació 
inicial, la submissió a informació pública, la concessió d’audiència als interessats i 
l’aprovació definitiva amb la publicació posterior del text íntegre; 
 
Atès que, en no tractar-se d’ordenances fiscals ni urbanístiques ni del Reglament 
orgànic de la corporació, aquesta Ordenança només requereix l’aprovació per majoria 
simple, sense que calguin quòrums qualificats, per aplicació de l’article 47 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril; 
 
Atès que l’article 178.1.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, disposa que les 
ordenances s’entendran aprovades definitivament amb caràcter automàtic si no s’hi 
presenta cap reclamació ni al·legació durant la informació pública i l’audiència als 
interessats subsegüent a l’aprovació inicial; 
 
Vist l’ informe núm. 16/10 urbanístic, de 7 de juny, emès per la cap dels Serveis 
Tècnics Municipals; 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
 
D’acord amb allò que disposa l’article 21.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases de 
règim local, així com l’article 53.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya, l’alcaldia 
proposa al Ple de la corporació l’adopció del següent  
 

ACORD 
 
PRIMER.  Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora del lliure accés a les 
activitats de serveis i el seu exercici en l’àmbit territorial de Cubelles, segons el text 
que s’adjunta als presents acords. 
 
SEGON. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats  els presents 
acords i el text de l’Ordenança pel termini mínim de trenta dies, a fi que s’hi puguin 
presentar al·legacions i reclamacions, mitjançant la inserció dels anuncis 
corresponents al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya, a un mitjà de comunicació escrita diària i al tauler d’edictes de l’Ajuntament. 
L’expedient podrà ser consultat per qualsevol persona interessada a les dependències 
dels Serveis Tècnics, c/Joan XXIII, núm.30, 1r., durant els dies feiners, pels  matins de 
10 a 14h. 
 
TERCER.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el 
termini d’informació pública i d’audiència als interessats, l’Ordenança que ara s’aprova 
inicialment quedarà aprovada definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior, i 
es procedirà directament a la publicació. 
 
La Sra. Alcaldessa explica la proposta. 
 
La Sra. Miquel explica que es tracta de tirar endavant un avantprojecte d’una 
Ordenança Municipal sobre tot el que es decideix a Europa i afecta als municipis i que 
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és una transposició d’ una directiva de serveis per què hi hagi menys barreres per a la 
ciutadania europea i amb l’objectiu d’aconseguir un mercat únic de serveis a la Unió 
Europea a través de l’eliminació de les barreres administratives que obstaculitzen, el 
lliure mercat. Finalment felicita la Secretaria general per l’esborrany que es porta a 
aprovació al Ple. 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’ aprova per la unanimitat dels membres de la 
corporació. 
 
ÀREA D’ECONOMIA, PARTICIPACIÓ CIUTADANA I CANVI SOCIAL  

 
10. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA DEROGACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL 
NÚM. 27, REGULADORA DE LA TAXA PER ASSISTÈNCIA I ESTADA EN LLARS 
MUNICIPALS D’INFANTS 
 
Vist allò que disposa el Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, que en els seus articles 15 
a 19 estableix la imposició i ordenació de tributs locals. 
 
Vist que en data 22 d’abril l’Ajuntament va concedir llicència d’activitats a una llar 
d’infants privada situada al municipi i que segons regula l’article 20 apartat 1B.b. per tal 
de poder establir una taxa per a la prestació d’un servei públic o la realització d’un 
activitat administrativa en règim de dret públic de competència local, aquest no s’ha de 
realitzar pel sector privat, estigui o no establerta la seva reserva a favor del sector 
públic conforme a la normativa vigent. 
 
Vist l’informe de serveis econòmics 9/2010, de data 07 de juliol. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
Vist l’informe conjunt de secretaria i intervenció núm. 7/2010, de data 08 de juliol. 
 
Per tot això, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS: 
 
Primer.- Aprovar, amb efectes de la publicació de l’acord al BOP de Barcelona, la 
derogació de l’Ordenança Fiscal núm. 27, reguladora de la taxa per assistència i 
estada en llars municipals d’infants. 
 
Segon.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i en el Butlletí Oficial 
de la Província de Barcelona aquest acord provisional durant el termini de trenta dies 
hàbils, comptats des de l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició en el BOP. 
 
Durant el període d’exposició pública de la derogació de l’Ordenança Fiscal núm. 27, 
els qui tinguin un interès directe, en els termes previstos en l’article 18 del Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora 
d’Hisendes Locals, podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions que 
estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició pública, sense haver-se 
presentat reclamacions, els acords adoptats es consideraran definitivament aprovats. 
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Tercer.- Publicar en el Butlletí Oficial de la Província els acords definitius que, un cop 
transcorregut el període d’exposició pública, procedeixi adoptar, així com el text 
íntegre de la modificació. 
 
Quart.- Trametre al Departament de Governació de la Generalitat, els acords de 
modificació d’Ordenances Fiscals reguladores dels tributs municipals, un cop s’hagin 
aprovat definitivament, de conformitat amb allò que preveu l’art. 2) del Decret 94/1995, 
de 21 de febrer d’assignació de funcions en matèria d’hisendes locals als 
Departaments de Governació i d’Economia i Finances. 
 
La Sra. Alcaldessa explica la proposta 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’ aprova per 12 vots a favor ( 4 del PSC, 1 d’ ERC, 
4 de CIU, 1 d’ ICb, 1 d’ EC-FIC i 1 del Sr. Coch), 5 abstencions ( 3 d’ ICV i 2 del PPC) i 
cap vot en contra. 
 
ÀREA DE QUALITAT DE VIDA I SERVEIS A LES PERSONES 
 
11. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PLA D’IGUALTAT ELABORAT 
CONJUNTAMENT ENTRE L’OFICINA DE PROMOCIO DE POLITIQUES 
D’IGUALTAT DONA-HOME DE LA DIPUTACIO DE BARCELONA I L’AJUNTAMENT 
DE CUBELLES 
 
Atès que la Diputació de Barcelona ens va concedit l’elaboració d’un Pla durant l’any 
2009. 

El Pla ha estat elaborat per una consultoria externa, el cost de la qual ha assumit la 
Diputació de Barcelona, i ha tingut una durada de 6 mesos.  
 
El Pla d’Igualtat de Gènere ha volgut definir el conjunt d’objectius i línies estratègiques 
per incidir en les diferents dimensions de desigualtat i responsabilitzarà a les diferents 
àrees i regidories de l’Ajuntament, en un període de temps concret.  

D’aquest pla, com a resultat ha sortit la priorització d’accions que ens serviran de guia i 
unificaran el conjunt d’activitats que busquem transformar i generar canvis en relació 
als rols de gènere. 

L’elaboració del Pla ha constat, principalment de dues fases: 
 
Una primera que ha tingut a veure amb la fase de diagnòstic, que va incloure un taller 
anomenat “ La Mirada de les Dones”, per conèixer les necessitats i demandes de les 
dones. També hi va haver una formació especifica per a les persones amb 
responsabilitat tècnica. 
 
En aquestes sessions es va parlar de l’evolució de les polítiques de gènere, dels 
àmbits de les desigualtats, les metodologies d’intervenció i es va presentar el pla 
d’actuació.  
 
En la fase de diagnòstic hi varen participar les diferents regidories de l’Ajuntament de 
Cubelles, aportant la informació/documentació necessària per dur a terme l’estudi previ 
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de situació. 
 
La segona fase va tenir a veure amb el procés d’elaboració del pla, la qual també va 
contemplar la creació d’una comissió tècnica que va tenir per objectiu afavorir la 
interacció entre les àrees i organismes autònoms de l’Ajuntament per tal de promoure 
la seva participació en el procés de diagnòstic i d’elaboració del pla. Des de cada àrea 
es va designar una persona la qual va formar part de la comissió tècnica. 
 
Les sessions de treball han estat set, una per cada una de les línies estratègiques: 
 
Línia I. Impulsar les Polítiques d’Igualtat de Gènere. 
Línia II. Lluita contra la violència de gènere. 
Línia III. Participació sociopolítica de les dones. 
Línia IV. Canvis en el repartiment de les tasques i usos del temps. 
Línia V. Coeducació, Formació i Cultura. 
Línia VI. Incloure la perspectiva de gènere en el disseny de ciutats i territoris. 
Línia VII. Promoure la salut de les dones. 
 
Cada una d’aquestes línies estratègiques identifica un seguit d’objectius operatius que 
a la vegada delimiten unes accions que es portaran a terme durant el període de 
vigència del Pla d’Igualtat.   
 
Vist l’informe emès per la Regidoria de l’Àrea de Qualitat de vida i Serveis a les 
Persones núm. 2/2010 de data 27 de juny de 2010 
 
Atès que a data d’avui el Pla ja ha estat finalitzat, ha estat presentat a les entitats i 
aquestes ens han aportat tot una sèrie d’esmenes que han estat incloses dins del Pla 
d’Igualtat, tal i com queda reflexat en l’informe emès per l’Àrea  
 
Vist el dictamen favorable emès per la Comissió Informativa de caràcter general i 
permanent en data 12 de juliol de 2010, 
Per tot això, 
 
Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Cubelles, l’adopció dels següents  
 

ACORDS: 
 
Primer.- Aprovar el Pla d’Igualtat, que s’ha portat a terme des de la Regidoria de 
Politiques d’Igualtat de la Corporació amb la col·laboració amb l’Oficina de promoció 
de Politiques d’Igualtat Dona-Home de la Diputació de Barcelona. 
 
Segon.- Assumir el compromís per part de l’Ajuntament de Cubelles i la voluntat 
política per tal que el Pla es desenvolupi en els terminis establerts. 

 
Tercer.- Notificar aquest acord a l’Oficina de Promoció de Politiques d’Igualtat Dona-
Home de la Diputació de Barcelona, a la Regidoria de Politiques d’Igualtat de la 
corporació i a les diverses àrees de l’Ajuntament de Cubelles 
 
La Sra. Carrasco explica que es va fer una fase de diagnosi amb un taller de 
participació, que es va treballar amb totes les àrees de l’Ajuntament i que s’han recollit 
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les esmenes presentades per les tres entitats de dones del municipi. Seguidament diu 
que les línies estratègiques del Pla són impulsar les Polítiques d’Igualtat de Gènere, la 
lluita contra la violència de gènere, la participació sociopolítica de les dones,  canvis en 
el repartiment de les tasques i usos del temps, la coeducació, la formació i la cultura, 
incloure la perspectiva de gènere en el disseny de ciutats i territoris i promoure la salut 
de les dones. 
 
La Sra. Navarrete diu que el PPC hi votarà a favor i que valoren molt positivament el 
treball realitzat des de la Regidoria. Afegeix que el veritable triomf arribarà el dia en 
que no s’hagi de parlar d’aquests temes però que encara queda un llarg camí per 
recórrer a tota la societat.  
 
La Sra. Miquel explica que “Dones amb Iniciativa” ha estat un dels grups que ha 
treballat aquest Pla que ha estat, diu, molt elaborat i que si avui s’aprova en els 
propers mesos s’ hi podrà comptar gràcies al procés de participació ciutadana endegat 
el mes d’ octubre per la regidoria de Polítiques d’ Igualtat. Afegeix que el grup d’ ICV 
està molt implicat en aquest tema i en la lluita contra la violència masclista i manifesta 
la seva satisfacció per aquest esborrany perquè el Pla, diu, contempla les línies 
essencials que permetran progressar en polítiques de gènere i perquè recull  
aportacions fetes per “Dones amb Iniciativa”. Conclou dient que es va agafar el 
compromís per part de la Regidoria de crear el Consell de la Dona. 
 
El Sr. Albet diu que es tracta d’un Pla positiu i que el més engrescador  és que sigui 
l’Administració Local la responsable de desenvolupar-lo, donat que és la més propera 
al ciutadà i la que coneix la realitat social del municipi. Afegeix que ens l’hem de creure 
i dur-lo a terme perquè s’ arribi a una igualtat total. 
  
La Sra. Carrasco agraeix les paraules de la Sra. Miquel i confirma el compromís de la 
Regidoria de fer un esborrany del Consell de la Dona, a partir del setembre, i poder 
crear-lo als voltants de l’octubre o novembre. 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’ aprova per la unanimitat dels membres de la 
corporació. 
 
12. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA DESIGNACIÓ DE LES DUES FESTES 
LOCALS PER A L’ANY 2011 
 
Atès que l’art. 37.2 de l’Estatut dels Treballadors indica que de les catorze festes 
laborals, dues seran locals i per Decret de la Generalitat de Catalunya s’estableix que 
les dues festes locals seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a proposta del 
municipis respectius; 
 
Atès que a més de les esmentades festes laborals fixades a Catalunya durant l’any 
2011, seran fixades per mitjà d’una Ordre del Conseller de Treball, dues festes locals, 
retribuïdes i no recuperables, a proposta dels respectius municipis; 

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 12 de juliol de 2010. 
 
Atès que el present acord s’ha d’adoptar segons allò que preveu l’article 46 del Reial 
Decret 2001/83 de 28 de juliol; 
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Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Fixar les festes de caràcter local per a l’any 2011 al municipi de Cubelles, 
següents: 
 

Dia 30 de juliol ( dissabte) – festa dels Sants Patrons (Festa Major Petita) 

Dia 16 d’agost  ( dimarts)  – Festa Major 
 

Segon.- Notificar-ho a la Delegació Territorial de Barcelona del Departament de 
Treball de la Generalitat de Catalunya i L’ Àrea de Qualitat de Vida i Serveis a Les 
Persones. 
 
La Sra. Alcaldessa explica la proposta. 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’ aprova per la unanimitat dels membres de la 
corporació. 
 
13. ALTRES TEMES 
 
13.1. INADMISSIÓ A TRÀMIT, SI S´ESCAU, DEL RECURS DE REPOSICIÓ 
REFERENT AL PRESSUPOST GENERAL DE LA CORPORACIÓ PER L’EXERCICI 
DE 2010. 
 
El pressupost per a l’exercici 2010 va ser aprovat inicialment pel Ple de la Corporació 
celebrat en data 06/04/2010, obrint-se un període d’exposició pública per 15 dies per 
mitjà de la publicació de l’anunci en el butlletí oficial de la província de Barcelona núm. 
85 de 09/04/2010, per tal que les persones interessades poguessin examinar-lo i 
presentar les reclamacions que estimessin oportunes. 
 
El pressupost per a l’exercici 2010 va ser aprovat definitivament pel Ple de la 
Corporació celebrat en data 4/05/10, havent estat publicat l’Edicte corresponent en el  
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona núm. 37, de 7/5/10. 
 
En data 5/6/10, Registre General d’Entrada núm. 2010/7712, el Sr. Fernando Álvarez 
Estévez, en representació del Grup Independent 19, en representació del Grup 
Independent 19, la Sra. Mónica Miquel Serdà, representant el Grup municipal 
d´Iniciativa per Catalunya Verds, la Sra. Anna Mª Martínez Gallemí, representant del 
Grup municipal Entesa per Cubelles, i el Sr. Josep Lluís Comas Rodríguez, 
representant del grup municipal Iniciativa per Cubelles, presenten recurs de reposició 
contra l’acord d’aprovació definitiva del dit pressupost. 
 
Vist l’Informe elaborat per els serveis jurídics de la Federació de Municipis de 
Catalunya de data 7 de juliol de 2010, registre d´entrada núm. 2010/9380, de 9 de 
juliol. 
 
Vist l’Informe conjunt de Secretaria i Intervenció num 4/10 sobre l’aprovació definitiva 
del Pressupost General de la Corporació on es conclou que contra l´acord d’aprovació 
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definitiva del Pressupost de la Corporació per a l’exercici 2010, tal com ja es reflectia 
en l’Edicte publicat en el B.O.P. núm. 37 de 7/5/10, únicament és possible interposar 
recurs contenciós–administratiu davant l´esmentada jurisdicció; per tant, s’ha 
d’inadmetre a tràmit per improcedent el recurs de reposició presentat. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia-Presidència proposa al Ple l’adopció dels següents 

ACORDS 
 
Primer.- Inadmetre a tràmit per improcedent el recurs de reposició presentat contra el 
Pressupost General per l’exercici 2010. 
  
Segon.- Notificar el present acord al Sr. Fernando Álvarez Estévez, al grup municipal 
d’Iniciativa per Catalunya Verds, al  Grup municipal Entesa per Cubelles i al Grup 
municipal Iniciativa per Cubelles als efectes oportuns. 
 
La Sra. Alcaldessa explica la proposta i l’ obligació de passar-la per Ple. 
 
Es sotmet a votació  la urgència de la proposta i s’ aprova per 7 vots a favor ( 4 del 
PSC, 1 d’ ERC, 1 d’ ICb i 1 del Sr. Coch), 10 abstencions ( 3 d’ ICV, 4 de CIU, 2 del 
PPC i 1 d’ EC-FIC) i cap vot en contra. 
 
El Sr. Coch explica que com a regidor no adscrit no pot assistir a les Juntes de 
Portaveus però que amb la voluntat política de tots els grups podria fer-ho. 
 
El Sr. Comas  comenta que donat que el recurs de reposició no és la via correcta per a 
impugnar l’acord es tractaria d’una discussió de forma però no de fons donat que al 
debat del pressupost, diu, ja van manifestar la seva disconformitat perquè no s’assolia 
l’objectiu d’estabilitat pressupostària. Afegeix que del que s’ha de parlar és de la 
modificació d’uns pressupostos que no són els millors, comenta, degut a les 
circumstàncies econòmiques i que malgrat la forma no és la correcta continuen 
pensant que els objectius que van motivar la presentació del recurs són plenament 
vàlids. Conclou dient que no poden votar en contra de la inadmissió perquè hi ha una 
Llei d’àmbit superior, però tampoc a favor, donat que no estan d’acord amb el fons, 
motiu pel qual s’hi abstindran. 
 
El Sr. Alamán comenta que votaran a favor de la proposta perquè l’informe és 
jurídicament correcte i per responsabilitat, sens perjudici del fons dels pressupostos 
sobre els quals, diu, ja s’han pronunciat. 
 
La Sra. Miquel diu que ICV s’hi abstindrà perquè quan van presentar el recurs de 
reposició veien que el pressupost era temerari i no recollia la situació de crisi del 
municipi; que en moments de crisi s’ha d’intentar generar nova activitat econòmica que 
dinamitzi el mercat de treball de Cubelles i que van presentar el recurs per a tornar a 
replantejar el pressupost aprovat. Seguidament comenta que és possible que estiguin 
equivocats en una part del recurs però que no creuen necessari aprovar-ne la 
inadmissió pel Ple perquè es desestima per silenci negatiu al cap d’un mes i afegeix 
que si no és a través de recurs de reposició no trigaran a demanar un Ple extraordinari 
per a parlar d’ aquest pressupost. 
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El Sr. Albet diu que CIU no va presentar el recurs de reposició perquè és improcedent i  
decau per silenci i afegeix que com que CIU no té res a veure amb aquest recurs s’hi 
abstindrà. 
 
El Sr. Coch explica que no parlarà de pressupostos perquè ja consta en acta el que va 
votar en el seu moment i afegeix que, donat que no ha format part en la presentació 
del recurs, s’ hi abstindrà. 
 
Es sotmet a votació la proposta i s’ aprova per 7 vots a favor ( 4 del PSC, 1 d’ ERC i 2 
del PPC), 10 abstencions ( 3 d’ICV, 4 de CIU, 1 d’ICb, 1 d’EC-FIC i 1 del Sr. Coch) i 
cap vot en contra. 
 
 
IV. PART DE CONTROL 
 
14.  MOCIONS  
 
14.1. MOCIÓ EN DEFENSA DE L’ESTATUT DE CATALUNYA QUE PRESENTEN 
ELS GRUPS MUNICIPALS DEL PSC, ICV, CiU, ICb,  i EC-FIC. 
 
El Parlament de Catalunya va acordar una proposta de nou Estatut d'Autonomia. 
Posteriorment, aquest projecte fou debatut i aprovat per les Corts Generals  
espanyoles. El poble de Catalunya fou convocat en referèndum i aprovà aquest text. A 
aquesta llei, un cop refrendada, es van interposar diferents recursos davant el Tribunal 
Constitucional. 
 
Aquest òrgan després de més de quatre anys de deliberacions, ha resolt el recurs que 
va presentar el PP contra l’Estatut d’Autonomia de Catalunya i que ha declarat 
inconstitucionals algun dels 223 articles de l’Estatut d’Autonomia de Catalunya. 
 
Aquest Tribunal no té l’autoritat ni la legitimitat moral que seria desitjable per emetre 
una sentència d’aquesta transcendència. 
 
Davant d’aquesta situació, afirmem solemnement que: 
 

Catalunya és una nació, per raons històriques i culturals, i perquè així ho creuen i ho 
han expressat reiteradament els seus ciutadans i que no renunciem a les aspiracions 
de Catalunya contingudes en l’Estatut que van votar els catalans. 
 
Continuarem defensant el contingut íntegre de l’Estatut, perquè l’Estatut d’Autonomia 
de Catalunya va ser ratificat pel poble de Catalunya i la voluntat dels nostres 
ciutadans no pot ser alterada per la sentència de cap Tribunal.  
 
Per a defensar-lo, proclamem que la unitat és la millor via per defensar aquesta 
voluntat majoritària del poble català i que la indignació del poble de Catalunya davant 
la falta de visió política i històrica del Tribunal Constitucional ha de ser expressada 
amb fermesa, determinació, serenitat i intel·ligència, perquè l’Estatut es va fer amb 
esperit de concòrdia i és amb esperit de concòrdia que Catalunya ha de saber 
aconseguir els seus objectius i aspiracions nacionals. 
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Per aquestes raons, cal fer realitat aquesta resposta unitària del poble de Catalunya, 
ferma i serena, i proposem fer-ho donant suport a les mesures i accions que el 
Parlament de Catalunya durà a terme.  

 
Per tot això els Grups Municipals sotasignants proposen al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents: 

ACORDS 
 

Primer.-  Mostrar el nostre rebuig a la sentència emesa pel Tribunal Constitucional 
sobre l’Estatut de Catalunya.  
 
Segon.- Donar suport a la tasca que s’encomanarà a un grup d’experts juristes que 
hauran de dur a terme una anàlisi exhaustiva de l’abast de la sentència.  
 
Tercer.- Demanar a tots els grups polítics que treballin per a la unitat en el rebuig a la 
Sentència del Tribunal Constitucional.  
Quart.- Donar suport a les resolucions que surtin del proper ple monogràfic sobre 
aquesta Sentència que es celebrarà en el Parlament de Catalunya.  
 
Cinquè.- Donar també suport a totes aquelles actuacions que amb caràcter unitari  
promoguin la societat civil i les institucions catalanes en aquest sentit. 
 
Es sotmet a votació  la urgència de la proposta i s’ aprova per 14 vots a favor ( 4 del 
PSC, 3 d’ ICV, 4 de CIU, 1 d’ ICb, 1 d’ EC-FIC i 1 del Sr. Coch), 3 abstencions ( 1 
d’ERC i 2 del PPC) i cap vot en contra. 
 
La Sra. Alcaldessa explica que aquesta moció ha estat passada per l’Ajuntament de 
Vilanova i el Consell Comarcal del Garraf amb l’aprovació dels diferents grups. 
 
El Sr. Rodríguez explica que la proposta d’ERC és poder afegir algun punt a aquesta 
moció per a poder donar-li suport. Seguidament diu que la sentència del Tribunal 
Constitucional suposa una retallada molt significativa d’aspectes fonamentals de 
l’Estatut que la ciutadania de Catalunya va ratificar en referèndum i que la declaració 
d’inconstitucionalitat de part dels 14 articles i la restricció interpretativa sobre 26 més 
modifiquen els seus aspectes fonamentals. Afegeix que l’Estatut aprovat per les Corts 
ja incorporava una rebaixa molt substancial respecte el text aprovat pel Parlament de 
Catalunya i afirma que amb aquesta decisió s’exclou la voluntat de ser i decidir del 
poble de Catalunya del marc jurídic i constitucional espanyol, fet que situa les 
institucions catalanes en la necessitat de defensar les decisions preses pel poble de 
Catalunya. Seguidament diu que el passat 10 de juliol Catalunya va viure la 
manifestació més important de la seva història en rebuig a la sentència del Tribunal 
Constitucional i proposa la següent esmena:  
 

“ Instar el Parlament de Catalunya a iniciar un procés democràtic per tal que 
Catalunya assoleixi la seva independència nacional i es constitueixi en un Estat 
independent de Dret democràtic i social integrat a la Unió Europea mitjançant la 
celebració d’un referèndum on aquest nou horitzó sigui sotmès a la decisió 
lliure i voluntària del conjunt del poble de Catalunya” 
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La Sra. Miquel recorda a ERC que es tracta d’una moció en defensa de l’Estatut de 
Catalunya, que s’està reivindicant la legitimitat d’un Estatut aprovat pel Parlament i Les 
Corts i ratificat en referèndum i que no s’ha de parlar del que cada grup polític vulgui, 
ni de la independència de Catalunya. Finalment  manifesta el suport d’ ICV a la moció. 
 
El Sr. Coch comenta que si ERC vol fer un referèndum s’hauria de presentar una altra 
moció al respecte i vol saber si es faria a nivell de Catalunya o de Cubelles. Conclou 
donant el seu suport a la  moció actual de defensa de l’Estatut. 
 
El Sr. Rodríguez diu que el referèndum s’hauria de fer a nivell de Catalunya. 
 
La Sra. Martínez considera lamentable que aquesta tema no hagi sortit a la Junta de 
Portaveus per a poder-ho debatre i afegeix que l’ esmena proposada per ERC donaria 
peu a una altra moció però que el que es porta avui a Ple és el suport a l’Estatut i el 
rebuig a la sentència del Tribunal Constitucional que és, diu, el que es va debatre a la 
Junta de Portaveus. 
 
La Sra. Navarrete diu que el PPC hi votarà en contra i puntualitza que no només va ser 
el seu grup el que va presentar recursos sinó també el PSOE d’Aragó i el Defensor del 
Poble i afegeix que no serà el PPC el que digui que un tribunal no té autoritat, els 
agradin o no les seves sentències. 
 
El Sr. Albet diu que CIU dóna ple suport a la moció. En relació a l’esmena proposada 
per ERC comenta que hi ha opinions diverses dins el seu grup i que, per tant, cadascú 
votarà el que cregui convenient. Conclou considerant que a llarg termini el procés ha 
d’anar cap a l’autodeterminació i la independència. 
 
El Sr. Grau considera que s’ha d’insistir en l’exigència al respecte a l’Estatut, en 
l’adequació de la Constitució Espanyola a la realitat d’un Estat que no és uniforme i en 
la crida als grups polítics perquè trobin punts d’aproximació  i que tot plegat , diu, és la 
millor sortida pel conjunt de catalans i  espanyols. 
 
Es sotmet a votació l’esmena proposada per ERC i no s’aprova per 12 vots en contra 
( 4 del PSC, 3 d’ ICV, 1 del Sr. Lluís Pineda de CIU, 2 del PPC,1 d’ ICb i 1 del Sr. 
Coch) 2 abstencions ( 1 d’ EC-FIC i 1 de la Sra. Cuadra) i 3 vots a favor ( 1 d’ ERC, 1 
del Sr. Albet i 1 de la Sra. Fonoll). 
 
Es sotmet a votació la moció i s’ aprova per 14 vots a favor ( 4 del PSC, 3 d’ ICV, 4 de 
CIU, 1 d’ICb, 1 d’EC-FIC i 1 del Sr.Coch), 1 abstenció (1 d’ ERC) i 2 vots en contra     
(2 del PPC). 
 
14.2. MOCIÓ SOBRE L’APROVACIÓ DE LA RECUPERACIÓ DE COMPETÈNCIES 
DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL AL PLE DE L’ AJUNTAMENT DE CUBELLES 
 
Com a conseqüència de l’ acord adoptat pel Ple municipal extraordinari i urgent de 2 
de juliol de 2007 i de conformitat amb allò que disposa l’ article 14 de la “Ley 30/92 de 
26 de noviembre , de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del 
Procedimiento Administrativo Común”, i amb l’ objecte de dotar d’ una major celeritat i 
eficàcia a l’ actuació municipal, 
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Per tot això, 
 
Els regidors i regidores sotasignants, proposem al Ple de l’ Ajuntament de Cubelles 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
PRIMER.- Advocar les competències delegades a la Junta de Govern Local segons     
l’ acord de Ple de 2 de juliol de 2007 al Ple de l Ajuntament de Cubelles i que a 
continuació es relacionen :  
 

a) L’ exercici d’ accions judicials i administratives i la defensa de la 
Corporació en matèries de competència plenària. 

 
b) Declarar la lesivitat dels actes de l’ Ajuntament.  
 
c) La concertació de les operacions de crèdit la quantia acumulada de les 

quals, en cada exercici econòmic, excedeixi del 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost llevat de les de tresoreria, que li correspondran 
quan l’ import acumulat de les operacions vives en cada moment superi 
el 15% dels  ingressos corrents liquidats en l’ exercici anterior, tot això 
de conformitat amb el que disposa la Llei reguladora de les hisendes 
locals. 

 
 
d) Les contractacions i les concessions de tota mena quan el seu import 

superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost i, en qualsevol 
cas, els sis milions d’ euros, i també els contractes i les concessions 
plurianuals quan la seva durada sigui superior a quatre anys i els 
plurianuals de menor durada quan l’ import acumulat de totes les seves 
anualitats superi el percentatge indicat, referit als recursos ordinaris del 
pressupost del primer exercici i , en tot cas, quan sigui superior a la 
quantia assenyalada en aquesta lletra. 

 
e) L’ aprovació dels projectes d’ obres i serveis quan sigui competent per 

a la seva contractació o concessió, i quan encara no estiguin previstos 
en els pressupostos. 

 
f) L’ adquisició de béns i drets quan el seu valor superi el 10% dels 

recursos ordinaris del pressupost i , en tot cas, quan sigui superior a 
tres milions d’ euros, i les alienacions de patrimoni quan el seu valor 
superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost i , en tot cas, les 
permutes de béns immobles. 

 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord als caps de serveis i departaments, regidors i 
regidores de l’ Ajuntament de Cubelles. 
 
TERCER.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la província, i en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 
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La Sra. Alcaldessa diu que es suspèn la sessió durant 15 minuts per  poder parlar del 
tema  amb la Secretària i la Interventora. 
 
Es suspèn la sessió a les 21:50h i es reprèn  a les 22:05h. 
 
La Sra. Miquel justifica la urgència explicant que l’objecte de la moció és dotar de 
major celeritat i eficàcia l’actuació municipal. 
 
Es sotmet a votació la urgència i s’ aprova per 11 vots a favor (3 d’ ICV, 4 de CIU, 2 
del PPC,1 d’ ICb, i 1 d’ EC-FIC), 5 abstencions ( 3 del PSC, 1 d’ ERC i 1 del Sr. Coch) i 
1 vot en contra ( 1 del Sr. López del PSC). 
 
La Sra. Miquel explica a l’inici de la legislatura, al Ple extraordinari del 2 de juliol de 
2007 l’equip de govern del moment va creure convenient passar competències del Ple 
a la Junta de Govern Local, i que degut a les circumstàncies del final de la legislatura 
els grups que la presenten han cregut convenient, a través de l’article 14 de la Llei 
30/1992,  aprovar aquests acords. 
 
El Sr. Coch pregunta si el que posa als acords no s’està complint actualment 
 
La Sra. Alcaldessa demana a la Secretària general que respongui, i aquesta indica que 
no es tracta de cap incompliment sinó d’una delegació de competències del Ple cap a 
la Junta de Govern arrel del Ple del 2 de juliol de 2007. 
 
El Sr. Coch continua dient que té dubtes sobre la millora en l’eficàcia i la celeritat  que 
pot produir aquesta aprovació en l’actuació municipal degut a les discussions que hi ha 
entre els diferents grups polítics però afegeix que, malgrat això, hi votarà a favor. 
 
La Sra. Martínez diu que si s’aprova es facilitarà la transparència i la participació de 
tots els grups polítics. 
 
El Sr. Alamán diu que el PPC ha signat la moció per un criteri de racionalitat política, 
de responsabilitat i de justícia i considera que la delegació que es va fer al Ple del 
2007 ha estat dolenta i que en moments en que el govern no està en majoria aquesta 
proposta suposa un benefici per al municipi  perquè hi haurà, diu, més transparència i  
recerca de consens. Afegeix que volen fer una política de construcció i arribar a un 
consens sempre que aquest sigui bo per al municipi. 
 
El Sr. Albet diu que no és coherent que una minoria de cinc persones prenguin 
decisions significatives que puguin repercutir a l’Ajuntament i que CIU va creure que 
qui havia de prendre les decisions és la majoria dels representants municipals. 
Seguidament diu que hi votaran a favor sens perjudici d’opinar que hi ha hagut una 
transparència total en els acords adoptats per Junta de Govern. 
 
El Sr. Grau diu que no els complau la forma com s’ha portat aquest tema a Ple, que es 
podria haver parlat a la Junta de Portaveus o a la Comissió Informativa i demana 
arguments sobre per què s’ha portat, diu, com si s’amagués alguna cosa. 
Seguidament diu que hi ha un cert menyspreu als preceptius informes de Secretaria i 
Intervenció i demana que això es respecti i una explicació sobre per què en aquest cas 
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no s’ha fet. Afegeix que a la Junta de Portaveus es va parlar de la necessitat de parlar 
de l’execució del pressupost del 2010 aprovat i que amb aquesta actitud no veu que es 
vulgui entrar en el fons del Pressupost; que el govern no contribuirà a la recuperació 
de la crispació entre govern i oposició ni adoptarà una actitud revengista però que sí 
serà contundent en demanar explicacions, sobre tot, diu, quan es parla de 
transparència. Considera que la part bona és que l’oposició fa un pas endavant en 
assumir una responsabilitat quan hi ha un pressupost aprovat per majoria del qual han 
de parlar. Finalment diu que no els agrada l’actitud que ICV està emprenent perquè ha 
trencat  tots els acords comarcals en menys de set dies. 
 
La Sra. Alcaldessa agraeix al Sr. Albet les seves paraules sobre la transparència               
de la Junta de Govern i explica que aquesta, a través d’uns informes de Secretaria i 
Intervenció, porta els assumptes i els Tinents d’ Alcalde els aproven o no. Afegeix que, 
de la mateixa manera que amb el Ple, hi ha unes exposicions públiques i la 
documentació s’ envia a tots els regidors i que per tant, diu,  hi ha més participació en 
un Ple que en una Junta però no més transparència. 
 
Es sotmet a votació la moció i s’ aprova per 12 vots a favor (3 d’ ICV, 4 de CIU, 2 del 
PPC, 1 d’ ICb, 1 d’ EC-FIC i 1 del Sr.Coch), 5 abstencions (4 del PSC i  1 d’ ERC) i cap 
vot en contra. 
 
15.  ALTRES MOCIONS 
 
No n’ hi ha  
 
16. PRECS I PREGUNTES 
 

Precs del grup municipal d’EC-FIC 
 

 
1.  La Sra. Martinez demana que s´adjunti a l’acta còpia de l’escrit del Síndic de 
Greuges en relació a la queixa d’ EC-FiC per la manca de resposta a dues sol·licituds 
d’informació adreçades a l’Ajuntament de Cubelles i prega que aquest no oblidi les 
recomanacions del Síndic de Greuges i les posi en pràctica. 

 
Precs del grup municipal del PPC 

 
 
1. La Sra. Navarrete diu que l’entrada principal de la sala sòcio-cultural té quatre 
esglaons i que l’accés per a minusvàlids s’ha fet per la part del darrera i trasllada el 
prec de l’associació AMICU per què es faci aquest accés per l’entrada principal. 
 

El Sr. Albet diu que es va parlar de la possibilitat d’eliminar aquestes 
barreres  i que  es va veure que era possible però que no sap si s’ha fet o 
no.  

 
Precs del grup municipal d’ ICV 
 

1. La Sra. Miquel prega que es llegeixi el pacte comarcal signat pel PSC, ICV i ERC 
nega haver-se carregat cap acord en set dies, tal i com ha dit, comenta, el Sr. Grau. 
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Preguntes del regidor no adscrit 
 

1. El Sr. Coch, en relació a les obres de l’estació, pregunta: No s’ ha fet res per ampliar 
el pont que comunica Bardají amb la zona marítima, que només és d’una direcció? 
S’ha tingut alguna conversa al respecte? 
 
2. El Sr. Coch pregunta: Té pensat ERC presentar una moció en aquest Ple per a 
demanar el referèndum per a la independència a Cubelles? 
 
 El Sr. Rodríguez respon que com a ERC no poden presentar una moció
 per a plantejar un referèndum però que donaran suport a tota iniciativa 
 popular. 
 
 El Sr. Coch diu que ho plantejarà al web www.dretadecidir.cat. 
 

Preguntes del grup municipal d’ EC-FIC 
 
1. La Sra. Martínez diu que hi ha un escrit amb entrada del dia 14 en el qual es 
demanava que a la Junta de Portaveus se’ls lliurés documentació referent al refugi de 
l’Associació Protectora d’ Animals i Plantes del Garraf i pregunta: Per què no se’ls ha 
lliurat l’esmentada documentació i la còpia del registre d’ entrada? 
 
 

Preguntes del grup municipal del PPC 
 
1. La Sra. Navarrete pregunta: Es pensa fer alguna cosa per evitar les acampades que 
s’estan fent a diferents punts del municipi, amb la consegüent brutícia que generen? 
  
2.  La Sra. Navarrete pregunta: Es té pensat habilitar alguna zona per a fer graffitis i 
evitar que es facin a altres zones com per exemple sota la via del tren?Ha pagat 
l’Ajuntament part de la pintura per a aquests graffittis? 
 

La Sra. Cuadra explica que des de la regidoria de Joventut es feia un taller de 
garffitti i es van anar posant al  servei d’ aquests joves alguns espais municipals 
perquè poguessin pintar, com és el cas dels murs de sota el pont de la Riera. 
 
El Sr. Rodríguez puntualitza  que els ponts són propietat d’ADIF, que és qui va 
atorgar el permís, i explica que al projecte de l’ Skate park ja hi ha unes parets 
destinades a això.  

 
Preguntes del grup municipal de CIU 
 

1. El Sr. Albet  pregunta: Per què no s’ha tirat endavant el carril bici entre Bardají i la 
platja?Afegeix que s’ ha de potenciar l’ ús de la bicicleta per a anar a l’ escola 
 
2. El Sr. Albet pregunta: En quina situació es troba l’adjudicació de la Llar d’Infants? 
 
3. El Sr. Albet pregunta: Per què no s’ han nomenat els representants de l’Ajuntament 
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a l’ ADF? Afegeix que darrera l’ ADF hi ha subvencions de la Generalitat i subvencions 
per a vehicles i material. 
 
4. El Sr. Albet diu que l’estalvi energètic era un dels punts bàsics del Pla de Mandat i 
que ja s’ ha dut a terme a zones com Mas Trader amb el canvi dels fanals. Afegeix que 
també hi ha diferents subvencions per a estudis energètics i pregunta: S’hi pensa 
acollir el govern o tot allò pactat al Pla de Mandat no serveix per a res? 
 
5. La Sra. Cuadra pregunta: S’ha reforçat la vigilància del Barri Marítim i de l’Eixample 
Nord arran dels recents robatoris? 
 
6. El Sr. Lluís Pineda pregunta: Quants m2 té el panot que s’està col·locant a 
l’Avinguda Pompeu Fabra? Quin és el pressupost de l’obra? Quina és la producció per 
dia de la col·locació o dies previstos per a l’ obra? Com es controla aquesta feina? 
 
7. El Sr. Lluís Pineda pregunta: Estaran presents les banderes als balcons de 
l’Ajuntament per la Festa Major? També demana que s’hi inclogui la de la Unió 
Europea. 
 
8. La Sra. Fonoll, en relació a la contaminació de l’aigua de Mas Trader I, pregunta: 
Quan es podrà solucionar aquest greu problema social? S’està fent alguna cosa des 
del Departament de Salut? 
 
9. La Sra. Fonoll  pregunta: S’ha pres alguna mesura per a subsanar la malaltia visible 
que pateixen els arbres del Passeig Narcís Bardají? 
 

La Sra. Alcaldessa, en referència a la pregunta del Sr. Albet sobre la Llar 
d’infants, explica que es van obrir les pliques però que ha costat bastant fer la 
selecció, que s’ ha retardat perquè s’ ha demanat ajut a la Diputació de 
Barcelona per a fer la selecció de l’empresa,  i que avui s’ ha dut a terme 
l’adjudicació que sortirà demà publicat al perfil del contractant. 
 
La Sra. Alcaldessa, quant al problema de l’aigua de Mas Trader I, comenta que 
han tingut vàries reunions amb la Cooperativa d’aigües i amb el propietari i que 
s’està  proposant  posar una depuradora. Afegeix que l’Ajuntament ha demanat 
una reunió d’urgència perquè no es pot deixar que vagin passant els dies sense 
donar una garantia i sense que  hagi arribat la informació a tots els 
consumidors  

 
 
Preguntes del grup municipal d’ ICV 

 
1. El Sr. Narcís Pineda explica que el passat 13 de juliol veïns del Carrer Lleida i la 
Ronda Kennedy van entrar una instància on exposaven que des de la construcció del 
pont del riu Foix el trànsit als seus carrers ha incrementat considerablement, 
augmentant el perill per als vianants, i demanaven  la instal·lació d’unes bandes 
reguladores de la velocitat almenys a dos punts del Carrer Lleida, per a impedir que 
els vehicles puguin accelerar, així com indicadors de velocitat de 30km. Per aquests 
motius el Sr. Pineda pregunta: Què pensen fer al respecte? 
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2. El Sr. Narcís Pineda comenta que al Ple del 21 de juny ICV va preguntar per què no         
s’ havia fet el pipican que estava previst al parc situat entre els carrers Eduard Toldrà i 
Nostra Sra. de la Mercè i que se’ls va contestar que havia estat per  sol·licitud dels 
veïns i per decisió política, per la qual cosa pregunta: Per què no s’ha contestat la 
instància 2010/6778 de 17 de maig a la qual s’adjuntaven 147 signatures dels veïns 
demanant aquest pipican? Quants veïns els van demanar que no es fes el pipican? 
 
3. El Sr. Narcís Pineda, en relació al casal d’avis de Caixa Penedès, pregunta: Es 
subrogaran tots els serveis, tal i com estan, amb el personal inclòs? Quins beneficis 
rebrà la gent gran d’aquest canvi? 
 
4. El Sr. Narcís Pineda comenta que al BOPB va sortir una notificació d’emplaçament 
ordinari  a instància de l’ Ajuntament de Cubelles contra la Societat Cooperativa l’ 
Aliança i pregunta:  Contra qui es fa? Per què? 
 
5. El Sr. Narcís Pineda, referent al Decret 616,  pregunta: Com s’arriba a aquest 
acord? Quines contraprestacions hi ha? 
 
 

Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’EC-FIC 
en el Ple ordinari del 21 de juny de 2010 

 
1. La Sra. Martínez pregunta: La Platja Llarga ha mantingut el guardó de la 

bandera blava aquest any? En cas afirmatiu: Per què no s’ha penjat encara?, i 
en cas negatiu: Quins han estat els motius?. Seguidament pregunta: Li han 
concedit la bandera blava a la Platja de La Mota aquest any? Si no li han 
concedit: Quins han estat els motius? S’han fet les gestions pertinents per a 
obtenir-la? 

 
Sí, tant bon punt es va rebre la bandera a l’Ajuntament de Cubelles es van fer 
els tràmits necessaris per penjar-la. 
Pel que fa a la platja de la Mota de Sant Pere, ni aquest, ni cap estiu, s’ha 
sol·licitat ja que aquesta platja no compleix criteris imperatius, i per tant 
imprescindibles, per tal que se li concedeixi el guardó.  
El que sí s’ha rebut és el certificat de qualitat turística en destinació (SICTED), 
que es van lliurar el 22 de juny a l’Hotel Subur Marítim de Sitges, a les platges 
Llarga i la de la Mota. 
 

2. La Sra. Martínez pregunta: Quina és la situació actual del projecte d’ampliació 
del bombeig principal i de la canalització fins la depuradora que ha d’executar 
l’ACA? Quins terminis d’execució hi ha previstos? 

 
Segons ens ha comunicat l’ACA, el projecte s’està redactant. Tot i això, no 
disposen de partida pressupostària per aquesta obra i, per tant, no ens poden 
donar un termini d’execució. 
 

3. La Sra. Martínez pregunta: Quines són les raons objectives per a tornar a 
canviar l’emplaçament dels mòduls de socors i de serveis de la Platja Llarga? 
Qui ha decidit que un servei tan bàsic i de proximitat, com és el servei de 
socors, s’ubiqui a l’extrem de la platja a la qual es vol donar servei? Quins són 
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els motius reals pels quals aquests serveis no s’ubiquen en el centre de la 
Platja Llarga? Quin cost ha suposat per a l’Ajuntament els dos canvis 
d’emplaçament? Està ara el país i l’Ajuntament per dilapidar els diners dels 
contribuents? 

 
Espai, accés i servei 
Els responsables. 
D’espai, d’accés i servei 
Ho han fet els treballadors municipals 
Aquesta pregunta no té cap relació amb la qüestió plantejada. 

 
 

Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal del PPC 
en el Ple ordinari del 21 de juny de 2010 

 
1. La Sra. Navarrete pregunta: Quant costa exactament la construcció del tanatori 

i ampliació del cementiri? Diu que l’import del pressupost, el de la Junta de 
Govern Local del 27 d’ abril i el del DOGC del 24 de febrer no coincideixen. 

 
La publicació del DOGC del 24 de febrer és respecte del plec de l’aprovació 
inicial. En l’aprovació definitiva l’import es rebaixa del plec, quedant en 
835.156,55 € iva inclòs. Aquest plec i acord definitiu es publica al DOGC del 
18/05/10. 
 

2. La Sra. Navarrete explica que al Passeig de la Marina de Cubelles hi ha petits 
empresaris que obren cada dia i que han demanat a través de 14 instàncies 
que els vehicles puguin accedir-hi però que no se’ls ha rebut, per la qual cosa 
demana que se’ls doni una resposta. 

 
La Sra. Alcaldessa explica que se’ls contestarà per escrit  i explica que la zona 
on demanen que circulin els vehicles és zona marítimo-terrestre i que, per tant, 
depèn del Departament de Costes, que ja ha enviat, diu, un advertiment per 
què no es deixi aparcar i es posin senyals de “prohibit circular” i pilones per a 
tancar l’accés. 

 
3. La Sra. Navarrete pregunta: Està redactat el Pla d’accessibilitat a Cubelles? 
 

La Sra. Alcaldessa explica que s’està adaptant i, que les obres noves ja es fan 
amb les mesures d’accessibilitat que marca la Llei. 
El pla d’accessibilitat està en conveni amb la Diputació per a la seva redacció. 
La Diputació ja té l’empresa contractada per procedir a la redacció del Pla i 
actualment està recollint documentació de l’Ajuntament per a procedir a la seva 
comesa. Per tant, s’està elaborant el Pla d’accessibilitat i es troba en fase 
preliminars. 

 
 

Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de CiU 
en el Ple ordinari del 21 de juny de 2010 
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1. El Sr. Albet  pregunta: Si la zona que hi ha entre les bombes de la Tèrmica i la 
zona verda també pertany a Costes,  també es tancarà? 

 
Si l’àmbit al que es refereix el Sr. Joan Albet és el comprés entre el carrer 
Ramon Llull i el Passeig de la Mar Mediterrània, confrontat a la platja, indicar 
que d’acord amb el requeriment formulat pel servei d’inspecció de costes, s’ha 
procedit a tancar amb pilones i cadenes amb clau, per evitar l’accés a les 
platges de vehicles a motor no autoritzats. En aquest àmbit correspon a la 
corporació fer complir la Llei de Costes, que prohibeix l’accés amb vehicles no 
autoritzats a la zona marítima terrestre. Per tant, i contestant la pregunta 
formulada, aquest tram s’ha tancat pel requeriment realitzat pel servei de 
costes.  
 

2. El Sr. Albet explica que l’ADF està formada per tres col·lectius que són 
l’Ajuntament, els voluntaris i els propietaris forestals, que fa un mes 
aproximadament va haver-hi una reunió on es van presentar els estatuts i que 
l’Ajuntament havia de nomenar els seus representants però que aquest tema 
no s’ha portat a Ple i per això pregunta: Hi ha voluntat de tirar endavant l’ ADF? 

 
La Sra. Alcaldessa explica que no es van nomenar els representants perquè 
prèviament hi havia una sèrie de passos que s’ havien de fer, que a la Junta de 
Portaveus van sorgir una sèrie de preguntes i que les coses no es poden portar 
a Ple si no estan treballades. Explica que el poble no està desprotegit perquè hi 
ha un cos de bombers els quals poden tenir la col·laboració dels voluntaris. 
Afegeix que no hi haurà inconvenient per tirar això endavant al proper Ple 
sempre que s’ hagi fet tot correctament i amb una sèrie d’ informes per a que 
posteriorment no hi hagi problemes de legalitat. 

 
 

Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ICV 
en el Ple ordinari del 21 de juny de 2010 

 
1. El Sr. Narcís Pineda explica que hi ha hagut actes vandàlics al camp de futbol 

que afecten el regadiu de la gespa i que la gespa artificial necessita que es 
regui dia sí dia també, per aquest motiu  pregunta: S’han pres mesures 
urgents? Quines es pensen prendre perquè no es malmeti l’herba? 

 
El Sr. Grau explica que el primer que s’ha fet ha estat quantificar el valor de les 
destrosses i el material robat  per a poder reclamar a l assegurança i que el 
tema del regadiu s’ha arreglat amb un sistema alternatiu de rec fins que es 
solucioni. 

 
No havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcaldessa-Presidenta aixeca la sessió, quan 
són les 23:00 hores.  
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A petició de la Sra. Martínez s’ adjunta a l’ acta la següent carta del Síndic de 
Greuges : 
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